
 
Bestyrelsen har 15. juni 2022 besluttet, at begge suppleanter, indkaldes til alle bestyrelsesmøder. Det præciseres, at de ikke har stemmeret.  

                 Skolebestyrelsesmøde   

 

Wi-Fi KODE:  kurs0542 
                        Skole2018 
 
Inviterede: Anne Høegh, Karen-Marie Gram Olesen, Anders Vester, Mathias Uldbjerg Bach, Christina 
Dalby, Brian Ludvigsen Linda Jensen, Mette Boelt Østergaard, Gitte Grynderup, Karin Holt Jensen, Bente 
Bech og Sonja Paulin Antonsen 
 
 

Dato og tidsrum Tirsdag den 12. september                                                                       kl. 18.30 – 20.30 

Lokale Personalestuen på skolen 

Fraværende   

Ordstyrer Karen-Marie  

Referent  Sonja  

Forplejning  Karen-Marie  

 

Emne  Godkendelse af referat fra sidste SB-møde  

Uddybning Formalia 

Bilag Vedlagt 

Ansvarlig  SOP 

Referat  Referatet fra 08.08.2023 blev godkendt  

Emne  Renovering Kernehuset  

Uddybning Orientering  

Bilag Ingen  

Ansvarlig  SOP og BB 

Referat  De trækker lidt ud med diverse tilladelser og med at få udbudsmaterialet sendt ud. 
Vi er spændte på, om vi kommer i gang i dette kalenderår? Ledelsen har sammen 
med Anders Pedel afsøgt forskellige tanker om genhusning. Vi er snart klar med en 
udmelding til alle medarbejdere og forældre.  

Emne  Skolens jubilæum  

Uddybning  Vi er i jubilæumsåret. Der er kommet sjove skrifter frem. Udelukkende til 
orientering for dem, der har interesse 

Bilag  Vedlagt 

Ansvarlig  SOP 

Referat  Måske kan vi koble en fejring af skolens jubilæum med en indvielse at det 
renoverede Kernehus?  

Emne  Opdatering af retningslinjen for fravær 

Uddybning Indholdet skal ikke ændres, men datoen ER blevet ændret. Punktet til orientering.  

Bilag Vedlagt 

Ansvarlig  SOP 

Referat  Bestyrelsen godkendte fornyelsen.  

Emne  Budgetopfølgning – 2. kvartal  

Uddybning  Til orientering  

Bilag  Vedlagt  

Ansvarlig  SOP og BB 



 
Bestyrelsen har 15. juni 2022 besluttet, at begge suppleanter, indkaldes til alle bestyrelsesmøder. Det præciseres, at de ikke har stemmeret.  

Referat Bestyrelsen tog budgetopfølgningen til efterretning.  

Emne  Høringsmulighed. Takster i spec. tilbud.  

Uddybning  KM og SOP anbefaler materialet til orientering og har ikke ønske om at indgive 
høringssvar.  

Bilag  Vedlagt  

Ansvarlig  SOP 

Referat Bestyrelsen var enige i, at vi ikke indgiver høringssvar.  

Emne  Tilsyn med lokaler både i Kernehuset og på skolen  

Uddybning  Det er en SKAL-opgave for bestyrelsen.  

Bilag   

Ansvarlig  BB og SOP  

Referat Bestyrelsen ønskede kun at besigtige skolens lokaler, da de alle er særdeles godt 
bekendt med Kernehusets lokaler og da disse snart renoveres.  

Emne  Evt.  

Uddybning  Ønsker vi at indgive høringssvar på forslaget til Feriekalender for 2024 -25?  
Høringsfrist 18. sep.  
Ønsker vi repræsentation i UNGvesthimmerlands bestyrelse?  
Svar senest 20. sep.  
Hvem tager med til Dialogmødet vedr. skoledistrikter 18. september? 

Bilag   

Ansvarlig   

Referat Bestyrelsen ønsker ikke at indgive høringssvar på Feriekalenderen 24 – 25.  
Bestyrelsen ønsker ikke repræsentation i bestyrelsen i UNGvesthimmerland. 
Anne og KM tager med til dialogmødet om skoledistrikter. 

 

Siden sidst udgår denne gang 

 

Næste ordinære SB-møde er mandag den 9. oktober. Forplejning Anne  

 

Boblere 

 

• Hjemmesiden https://vestrupskole.aula.dk 

• Ledelse, normering og størrelse  

• Eksempel på videovejledning  

• Orientering om SKOLEPLANEN 

• Værdigrundlag og anti-mobbestrategi skal færdiggøres og godkendes 

• Ordensreglementet skal revideres og godkendes 

• Skole og LBO’s bidrag til Halloween 22. oktober 

• Årshjul for revidering af retningslinjer og principper  

• Indvielse af det nyrenoverede Kernehus 

• Inklusion og mellemform i forældrehøjde … 

• Hvad kan vi gøre i forhold indskrivning? 

 

https://vestrupskole.aula.dk/

